

## DSE 網上試題庫 / DSE OQB

( 網上試題學習平台 Online Question Bank, OQB )

### 價目表 Price Table 2023/24

#### 學校訂購 DSE 網上試題庫 (School Subscription to DSE OQB)

全校學生人數 Total number of students in a school	( 1 年/1-Year ) (HK\$)	( 2 年/2-Year ) (HK\$)	( 3 年/3-Year ) (HK\$)
		<b>5% Off</b>	<b>10% Off</b>
全校 200 人或以下 For a school with 200 students or fewer	3,950	7,510	10,670
全校 201 – 400 人 For a school with 201 – 400 students	7,900	15,020	21,340
全校 401 – 600 人 For a school with 401 – 600 students	11,850	22,530	32,010
全校 601 – 800 人 For a school with 601 – 800 students	15,800	30,040	42,680
全校 801 – 1,000 人 For a school with 801 – 1,000 students	19,750	37,550	53,350
全校多於 1,000 人 For a school with more than 1,000 students	23,700	45,060	64,020

#### 科目範圍及題型 ( Subject Coverage & Question Type )

科目 Subject	範圍 Range	題型 Question Type
數學 Mathematics	HKDSE (2012-2023) HKCEE (1995-2011)	多項選擇題 Multiple Choice
物理 Physics	HKDSE (2012-2023) HKCEE (2005-2011)	多項選擇題 Multiple Choice
生物 Biology	HKDSE (2012-2023) HKCEE (2005-2011)	多項選擇題 Multiple Choice
化學 Chemistry	HKDSE (2012-2023) HKCEE (2005-2011)	多項選擇題 Multiple Choice
經濟 Economics	HKDSE (2012-2023) HKCEE (2005-2011)	多項選擇題 Multiple Choice
地理 Geography	HKDSE (2012-2023) HKCEE (2005-2011)	多項選擇題 Multiple Choice
資訊及通訊科技 Information and Communication Technology	HKDSE (2012-2023) HKCEE (2005-2011)	多項選擇題 Multiple Choice
企業、會計與財務概論 Business, Accounting and Financial Studies	HKDSE (2012-2023)	多項選擇題 Multiple Choice
旅遊與款待 Tourism and Hospitality Studies	HKDSE (2012-2023)	多項選擇題 Multiple Choice
體育 Physical Education	HKDSE (2012-2023)	多項選擇題 Multiple Choice

**備註 Remarks:**

- DSE 網上試題庫服務期由成功訂購日期起至 The DSE OQB service period is from the date of successful subscription to  
1 年：2024 年 8 月 31 日 / 1-Year: 31 August 2024  
2 年：2025 年 8 月 31 日 / 2-Year: 31 August 2025  
3 年：2026 年 8 月 31 日 / 3-Year: 31 August 2026
- DSE 網上試題庫以全校學生人數計算價格，一經成功訂購，全校師生即可使用上述**所有**科目範圍的試題。  
The subscription price of DSE OQB is based on the total number of students in a school. All school-based students and teachers can access questions in **ALL** of the above-mentioned subjects upon successful subscription.
- HKDSE2023 試題將於 2023 年 11 月上載至網上試題學習平台。  
HKDSE2023 questions will be uploaded to OQB in November 2023.
- 若香港教育城有限公司（「本公司」）於服務期間因不能預見或控制的原因而終止「跨學年組合」服務（即 2 年服務及 3 年服務），本公司將按比例退回買方剩餘未使用月份的實付服務費用。  
In any case where cross year services (i.e. 2-year and 3-year) are terminated by Hong Kong Education City Limited (the 'Company', 'we' or 'us') due to any unforeseeable circumstances beyond the control of the Company during the contract period, we shall proportionally refund the buyer(s) the paid service fees for the remaining unused month(s).

如有查詢，請聯絡教城主任（2624 1033 / 2624 1024），亦可致電 2624 1000 或電郵至 [info@edcity.hk](mailto:info@edcity.hk)。

For enquiries, please call EdCity Officer on 2624 1033 / 2624 1024, or contact us on 2624 1000 or [info@edcity.hk](mailto:info@edcity.hk).

## 升級服務 (Add-on services)

- 適用於已訂購或準備訂購「DSE 網上試題庫」之學校
- Applicable to schools which have subscribed or are going to subscribe to Online Question Bank (OQB)

### 選擇一 / Option 1

## 文憑試診斷回饋系統 / Diagnostic Feedback System (DFS)

### 學校訂購文憑試診斷回饋系統 (School Subscription to DFS)

全校學生人數 Total number of students in a school	( 1 年/1-Year ) (HK\$)
全校 200 人及以下 For a school with 200 students or fewer	2,500
全校 201 – 400 人 For a school with 201 – 400 students	5,000
全校 401 – 600 人 For a school with 401 – 600 students	7,500
全校 601 – 800 人 For a school with 601 – 800 students	10,000
全校 801 – 1,000 人 For a school with 801 – 1,000 students	12,500
全校多於 1,000 人 For a school with more than 1,000 students	15,000

### 選擇二 / Option 2

## 數據主導評核提升計劃 / Data-driven Assessment Enhancement Programme

- \*\*計劃內容包括文憑試診斷回饋系統(DFS)、評核質素保證平台(AQP)、學科評核設計及擬題的培訓\*\***  
**\*\*The programme includes Diagnostic Feedback System (DFS), Assessment Quality-assurance Platform (AQP), and assessment design and item writing training for teachers\*\***

### 學校訂購數據主導評核提升計劃 (School Subscription to Data-driven Assessment Enhancement Programme)

全校學生人數 Total number of students in a school	( 1 年/1-Year ) (HK\$)
全校 ( 學生人數無限制 ) Whole school (unlimited number of students)	\$30,000

**備註 Remarks:**

- 已訂購或將會訂購 OQB 的學校，可加購（一）文憑試診斷回饋系統（DFS）；或（二）數據主導評核提升計劃（Data-driven Assessment Enhancement Programme）。  
Schools which have subscribed or are going to subscribe to Online Question Bank (OQB) are entitled to further subscription of an add-on service of either (1) HKDSE Diagnostic Feedback System (DFS); or (2) Data-driven Assessment Enhancement Programme.

（選擇一）文憑試診斷回饋系統 / (Option 1) HKDSE Diagnostic Feedback System (DFS)

- 文憑試診斷回饋系統服務期由成功訂購日期起至 2024 年 8 月 31 日。  
The DFS service period is from the date of successful subscription to 31 August 2024.
- 數學、化學、生物、物理、經濟、企業、會計與財務概論的 DFS 版面與功能由成功訂購日期起可供使用。  
DFS interface and functions for Mathematics, Chemistry, Physics, Biology, Economics, and Business, Accounting and Financial Studies will be available from the date of successful subscription.
- 旅遊與款待、地理、體育，以及資訊及通訊科技的 DFS 版面與功能將由 2024 年 1 月 1 日起可供使用。  
DFS interface and functions for Geography, Tourism and Hospitality Studies, Geography, Physical Education, and Information and Communication Technology will be available from 1 January 2024 onwards.

（選擇二）數據主導評核提升計劃 / (Option 2) Data-driven Assessment Enhancement Programme

- 計劃包括為兩位教師提供學科評核設計及擬題的培訓（2023/24 學年科目：生物和物理），以及提供文憑試診斷回饋系統(DFS)及評核質素保證平台(AQP)供全校師生限制地使用。  
The programme includes subject-based assessment design item writing training for two teachers (Physics and Biology for 2023/24 school year) as well as unlimited use of Diagnostic Feedback System (DFS) and Assessment Quality-assurance Platform (AQP) for all teachers and students.
- 計劃的訂購截止日期為 2023 年 10 月 31 日。  
The deadline for subscribing the service plan is 31 October 2023.
- 學科評核設計及擬題的培訓將在訂購截止日期後至 2024 年 7 月期間在網上進行，實際開課時間待定，每星期約 1 小時（共 20 小時）。  
The subject-based assessment design item writing training will be conducted online after the subscription deadline until July 2024, for approximately one hour per week (20 hours in total). The exact start dates are to be determined.
- 文憑試診斷回饋系統及評核質素保證平台的服務期由成功訂購日期起至 2024 年 8 月 31 日。  
The service period of DFS and AQP is from the date of successful subscription to 31 August 2024.
- 數學、化學、生物、物理、經濟、企業、會計與財務概論的 DFS 版面與功能由成功訂購日期起可供使用。  
DFS interface and functions for Mathematics, Chemistry, Physics, Biology, Economics, and Business, Accounting and Financial Studies will be available from the date of successful subscription.
- 旅遊與款待、地理、體育，以及資訊及通訊科技的 DFS 版面與功能將由 2024 年 1 月 1 日起可供使用。  
DFS interface and functions for Geography, Tourism and Hospitality Studies, Geography, Physical Education, and Information and Communication Technology will be available from 1 January 2024 onwards.

如有訂購上的查詢，請聯絡教城主任（2624 1033 / 2624 1024），亦可致電 2624 1000 或電郵至 [info@edcity.hk](mailto:info@edcity.hk)。

For enquiries related to subscription, please call EdCity Officer on 2624 1033 / 2624 1024, or contact us on 2624 1000 or [info@edcity.hk](mailto:info@edcity.hk).

如有關於上述系統 / 計劃上的查詢，請致電 3628 8511 或電郵至 [dfs@hkeaa.edu.hk](mailto:dfs@hkeaa.edu.hk) 與考評局聯絡。

For enquiries related to the above system and programme, please contact HKEAA on 3628 8511 or by email to [dfs@hkeaa.edu.hk](mailto:dfs@hkeaa.edu.hk)